
 

PROTOKOLL 
fört vid styrelsemöte 
2017-04-20 
 
Närvarande: Lena Söderberg, ordf, Kristoffer Bergström, Erik Ekre, Juanita Forssell, Viveca Hebeler, 

Lars Hiller, Katharina Johansson, Eva Nestius, sekr, Margareta Stenström 

§ 1  Mötet öppnas 
Lena hälsade välkomna. De närvarande presenterade sig. 
 
§ 2  Mötets utlysande och beslutsmässighet 
Mötet har utlysts i tid och mötet är beslutsmässigt. 
 
§ 3  Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
§ 4  Genomgång och underskrift av protokoll från föregående möte 
Föregående mötes protokoll har varit ute för granskning av deltagarna vid mötet. Ingen hade något 
att tillägga och därför lades protokollet med godkännande till handlingarna. 
 
§ 5  Översiktsplanen för Ugglarp/Långasand 
Styrelsen för Ugglarps byalag beslutade om att yttra sig över kommunens fördjupade översiktsplan 
”FÖP” för norra och södra kusten, utställningshandling 2, 2017-02-14.  
I yttrandet bör det framgå att det är viktigt med en varsam och väl genomtänkt utbyggnad/utveckling 
av Ugglarp, att bevara ”gröna kilar” mellan husen och behålla öppningen mot havet. 
En rondell vid korsning mellan kustvägen och Sallebergsvägen är önskvärt för att minska olycksrisken 
genom att förbikörande måste sänka farten på raksträckan 
Område 23 borde vara naturligast att bebygga med tanke på Ugglarps by/centrum men förslaget om 
ett ”centrum” vid S2 känns positivt om man ska gå vidare med planerna om att länka ihop Ugglarp 
och Långasand.  
En försiktig utökning av campingen med tanke på trafiken genom Ugglarp är angeläget och att det är 
viktigt med plats för friluftsliv – en plats för att spela fotboll m.m.  
Man ska tänka på att den ekologiska hållbarheten ska öka enligt miljökonsekvensbeskrivningen, p 4. 
Yttrandet lämnas in till Falkenbergs kommun. 
 
§ 6  Nästa styrelsemöte 
1/6 hos Lars Hiller, Grosslevägen 12, kl. 19.00. 

Vid tangenbordet  Justeras 

 

Eva Nestius, sekreterare  Lena Söderberg, ordförande 

 


